
 
REPUBLIKA HRVATSKA 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PETRIJANEC 
OPĆINSKO VIJEĆE 
KLASA: 024-01/23-01/2 
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Petrijanec, 15. lipnja 2023. 
 
Temeljem članka 36. Statuta Općine Petrijanec (»Službeni vjesnik Varaždinske županije«, 

broj 31/21) sazvana je 22. sjednica Općinskog vijeća za dan 15. lipnja 2023. godine u Velikoj 

dvorani Društvenog doma u Petrijancu, Trg svetog Petra 8, s početkom u 19:00 sati te je 

izrađen sljedeći 

 

ZAPISNIK 
sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec 

 

Nazočni vijećnici: 1. Martin Evačić, predsjednik Općinskog vijeća, 2. Zvonko Bedenik, 

potpredsjednik Općinskog vijeća, 3. Matija Košić, potpredsjednik Općinskog vijeća, 4. Diana 

Kovačić, 5. Ines Krobot, 6. Marijan Ljubić, 7. Miroslav Koprek, 8. Rudolf Potočnjak, 9. Goran 

Kišić, 10. Ines Kurečić, 11. Gordana Vidović, 12. Zdravko Mikulek 

 

Sjednici opravdano nisu nazočni: Josip Božić 

 

Sjednici su nazočni: Željko Posavec, općinski načelnik, Ankica Košić, pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela, direktor PRIRODA d.o.o. Denis Šincek 

 
 UTVRĐIVANJE KVORUMA I IMENOVANJE ZAPISNIČARA 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Martin Evačić utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 12 

vijećnika od ukupno 13 vijećnika te utvrđuje kako je za pravovaljano donošenje odluka 

potrebna natpolovična većina (7 članova).  

Zapisnik piše  Ankica Košić, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Martin Evačić prelazi na USVAJANJE DNEVNOG REDA. 

 

Uz poziv na 22. sjednicu Općinskog vijeća vijećnici su dobili sljedeći  

PRIJEDLOG DNEVNOG REDA 

1. Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća od 29. svibnja 2023. godine 

2. Odluka o Cjeniku za obavljanje povjerenih komunalnih djelatnosti na području Općine 

Petrijanec 

3. Odluka o visini grobljanskih naknada i grobljanskih usluga 

4. Odluka o dodjeli javnih priznanja Općine Petrijanec u 2023. godini 

5. Pravno mišljenje i informacije u vezi širokopojasnog interneta 

6. Pitanja i prijedlozi vijećnika 



7. Razno 

 
Martin Evačić, predsjednik Općinskog vijeća daje dnevni red na usvajanje.  

Sa 12 glasova „ZA“ prihvaća se prijedlog dnevnog reda. 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća od 29. svibnja 2023. godine 

 

Martin Evačić pita da li ima netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 21. sjednice te 

otvara raspravu.  

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 12 

glasova „ZA“ donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Prihvaća se zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec od 29. 

svibnja 2023. godine. 

 

Točka 2. 

Odluka o Cjeniku za obavljanje povjerenih komunalnih djelatnosti na području Općine 

Petrijanec 

 

Martin Evačić daje riječ direktoru PRIRODA d.o.o. Denisu Šinceku. 

 

Direktor Denis Šincek prikazuje prezentaciju i usporedbu cijena iz 2017. i nove predložene 

cijene. Povećava se cijena košnje javnih zelenih površina, povećanje cijene malčiranja, 

povećanje cijene kod zimske službe. Dodane su četiri nove stavke. Što se tiče košnje i 

malčiranja podignuta je cijena za 1 cent, povećana je stavka čišćenje snijega traktorskom 

ralicom iz razloga jer po niskoj cijeni ne bi mogli naći nijednog kooperanta, te sada iznosi 

42,47 eura. Dodane su četiri nove stavke: čišćenje autobusnih stajališta, čišćenje prostora, 

priprema i posprema inventara na javnim površinama, to se odnosi na manifestacije, 

komunalno uređenje sa javnom rasvjetom, čišćenje staza na groblju. 

Do povećanja cijena je došlo jer je zaposlen jedan novi komunalni radnik i planira se 

raspisati još jedan novi javni natječaj, trebalo bi biti sedam zaposlenih. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Martin Evačić pita koliko je prosječno povećanje cijena ukupno? 

 

Direktor Denis Šincek odgovara da se mijenjala cijena košnje te je veća za 1 cent, te cijena 

košnje sportskih terena i malčiranja je veća za 1 cent. Zimska služba odnosno čišćenje 

snijega traktorskom ralicom je bila cijena 29,20 eura a sada će biti 42,47 eura iz razloga jer 

po niskoj cijeni ne bi se moglo naći nijednog kooperanta koji bi uskočio u pomoć u slučaju 

velike zime. 

 

Nakon rasprave, predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 12 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

 



ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o Cjeniku za 

obavljanje povjerenih komunalnih djelatnosti na području Općine Petrijanec. 

 

Točka 3. 

Odluka o visini grobljanskih naknada i grobljanskih usluga 

 

Martin Evačić daje riječ direktoru PRIRODA d.o.o. Denisu Šinceku. 

 

Direktor Denis Šincek navodi kako je ovdje došlo do povećanja cijene jer je ubačena nova 

stavka s obzirom da će biti sedam zaposlenih te će moći izrađivati armirano betonske okvire.  

Druga stavka se razradila što se tiče pogrebnih usluga jer nisu svi trebali sve usluge iz te 

stavke gdje je bilo dosta toga uključeno u jednu cijenu te stavke. Prve dvije stavke su niske 

jer se odnose na izdavanje dozvola prema klesarstvu. Sada će i PRIRODA d.o.o. moći 

izrađivati armirano betonske okvire. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 12 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o visini 

grobljanskih naknada i grobljanskih usluga. 

 

Točka 4. 

Odluka o dodjeli javnih priznanja Općine Petrijanec u 2023. godini 

 

Martin Evačić napominje da je Odluka pripremljena na temelju prijedloga načelnika, 

prijedloga udruga, te jedna prijava na javni poziv je pristigla putem pošte. Svaka od stranaka 

koje participiraju u Vijeću mogle su predlagati. Za sada su tu navedeni prijedlozi za 

Zahvalnice, za fizičke osobe: Vladimir Milavec, Ana Mikulek, pravne osobe: NK "NOVA VES 

ECOAGRO", NŠK "ORAČ" PETRIJANEC, Vatrogasna zajednica općine Petrijanec, DVD 

Majerje, DVD Strmec Podravski, Sportsko ribolovna udruga Općine Petrijanec. Za 

pohvalnice su predloženi studenti: Klara Leskovar i Ana Kokot, učenici srednje škole: Anja 

Leskovar i Jan Kerežia te učenici osnovne škole: Jana Šipek, Jan Fabijančić i Domagoj 

Darabuš.  

 

Martin Evačić otvara raspravu te pita da li ima još prijedloga? 

 

Martin Evačić predlaže za zahvalnicu pravnu osobu REMSS d.o.o., sa sjedištem u Majerju, 

koja se bavi popravkom strojeva, posluje 10 godina. Za zahvalnicu za fizičke osobe predlaže 

Karlu Vujević, mladu reprezentativku u nogometu. 

 

Goran Kišić pita koji su uvjeti za pohvalnicu, da li moraju biti ocjene pet u svim razredima? 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara da je Osnovna škola Petrijanec predložila sudionike 

državnih natjecanja, za natjecanje mladih tehničara Janu Šipek, za Croatian Makers ligu 

Jana Fabijančića i Domagoja Darabuša. 



Ines Krobot napominje da su Jan Fabijančić, Jana Šipek i Domagoj Darabuš, učenici koji su 

bili gotovo na svim natjecanjima u školi. 

 

Martin Evačić pročitao je još jednom sve predložene za zahvalnice i pohvalnice zajedno sa 

današnjim prijedlozima. 

 

Nakon rasprave, predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 12 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o dodjeli javnih 

priznanja Općine Petrijanec u 2023. godini. 

 

Točka 5. 

Pravno mišljenje i informacije u vezi širokopojasnog interneta 

 

Martin Evačić napominje kako se o širokopojasnom internetu govorilo na sjednici prije četiri 

mjeseca. Nakon toga je zaključeno na sjednici da se zatraži mišljenje odvjetničkog ureda. 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec čita Pravno mišljenje i Zaključak odvjetničkog ureda: 

„Smatramo kako se potpisom Sporazuma o raskidu, prema tekstu nacrta koji nam je 

dostavljen, Općina oslobađa svih daljnjih obveza prema ostalim ugovornim stranama 

temeljem Sporazuma o suradnji s pripadajućim Aneksom 1 i Aneksom 2, te da druge 

ugovorne strane koje su potpisnice Sporazuma o suradnji neće imati bilo kakvih daljnjih 

potraživanja prema Općini. 

Naime, odredbom čl. 5.2. Sporazuma o raskidu jasno je određeno da i one jedinice lokalne 

samouprave koje nisu navedenu u članku 4., a Općina Petrijanec nije navedena u 

predmetnom članku, suglasno konstatiraju da nemaju nikakvih daljnjih uzajamnih tražbina 

koje bi proizlazile iz Sporazuma o suradnji s pripadajućim Aneksom 1 i Aneksom 2. Drugim 

riječima, citirana odredba treba se tumačiti da Općina Petrijanec nakon sklapanja 

Sporazuma o raskidu nema nikakvih obveza niti tražbina prema Općini Donja Voća s osnove 

Sporazuma o suradnji s pripadajućim Aneksom 1 i Aneksom 2. 

Opreza radi, savjetovali bismo Vam članak 5. nacrta Sporazuma o raskidu nadopuniti 

odredbom kojom se konstatira da 5 jedinica lokalne samouprave koje će izvršiti plaćanja 

prema Općini Donja Voća kako je navedeno u članku 4. Sporazuma o raskidu, nemaju 

nikakvih potraživanja prema Općini i drugim jedinicama lokalne samouprave koje nisu 

obvezne izvršiti plaćanja temeljem Sporazuma o raskidu. 

Naime, iako pravo jedinica lokalne samouprave koje će izvršiti plaćanja prema Općini Donja 

Voća da traže bilo kakvu naknadu od jedinica lokalne samouprave koje neće izvršiti plaćanja 

Općini Donja Voća, nije stipulirano u Sporazumu o raskidu niti ima osnovu u odredbama 

Sporazuma o suradnji s pripadajućim aneksima, svejedno smatramo da bi članak 5. 

Sporazuma o raskidu trebalo nadopuniti odredbom kojom se navedena činjenica konstatira, 

sve kako bi se izbjegle bilo kakve eventualne dvojbe glede postojanja međusobnih 

potraživanja između pojedinih jedinica lokalne samouprave nakon potpisivanja Sporazuma o 

raskidu. Slijedom toga, predlažemo članak 5. Sporazuma o raskidu nadopuniti stavkom 3. 

koji glasi: 



“Sklapanjem ovog sporazumnog raskida JLS koje su navedene u članku 4. i sve ostale JLS 

koje nisu navedene u članku 4., pojedinačno i u svoje ime, suglasno utvrđuju da nemaju 

nikakvih daljnjih međusobnih potraživanja s osnova Osnovnog Sporazuma ili sklopljenih 

Aneksa istome, niti postoje ikakve daljnje međusobne obveze ili prava s navedenih osnova“. 

Dodatno, smatramo kako je u članku 4.2. Sporazuma o raskidu omaškom naveden rok za 

uplatu od 31. svibnja 2022. godine, umjesto 31. svibnja 2023. godine, te kako su u članku 

4.1. Sporazuma o raskidu omaškom navedeni iznosi u HRK umjesto u EUR. 

Potpisom Sporazuma o raskidu koji će sadržavati odredbe navedene u nacrtu koji nam je 

dostavljen, raskida se poslovna suradnja na projektu razvoja infrastrukture širokopojasnog 

pristupa u područjima u kojim ne postoji dostatan komercijalni interes za ulaganja prihvatljiva 

za financiranje iz EU strukturnih fondova za područje općina Donja Voća, Petrijanec, Cestica, 

Vinica, Maruševec, Klenovnik, Bednja i grada Lepoglava. Sporazumom o raskidu je 

definirano da samo 5 općina navedenih u članku 4. treba izvršiti plaćanja prema Općini 

Donja Voća koja je bila nositelj projekta, dok ostale ugovorne strane, uključujući Općinu, 

prema odredbama Sporazuma o raskidu nisu dužne izvršiti nikakva plaćanja, niti ispuniti bilo 

kakve druge obveze prema Općini Donja Voća ili drugim jedinicama lokalne samouprave. 

Iz odredbi članka 5. je jasno vidljiva namjera ugovornih strana da nakon izvršenih plaćanja 

navedenih u članku 4. Sporazuma o raskidu nemaju nikakvih daljnjih međusobnih 

potraživanja, međutim izostavljena je odredba kojom se konstatira da se to odnosi i na 

potraživanja jedinica lokalne samouprave koje će izvršiti plaćanja prema jedinicama lokalne 

samouprave koje neće vršiti plaćanja prema Općini Donja Voća što donekle ostavlja 

mogućnost da neke od jedinica lokalne samouprave imaju (regresne) tražbine prema drugim 

jedinicama lokalne samouprave. 

Iz tog razloga, u cilju izbjegavanja mogućih nejasnoća prilikom tumačenja Sporazuma o 

raskidu i eliminacije rizika da bilo koja ugovorna strana postavlja dodatne zahtjeve prema 

Općini, savjetujemo nadopuniti i ispraviti tekst nacrta Sporazuma o raskidu kako smo 

predložili u ovom pravnom mišljenju. 

No, čak i kada se Sporazum o raskidu ne bi dopunio na naprijed opisani način, držimo da to 

ne bi u bitnome povećalo rizik za Općinu Petrijanec, osim ako ne postoji neka obveza na 

plaćanje Općine Petrijanec prema nekoj od jedinica lokalne samouprave, različitoj od Općine 

Donja Voća, ili je neka od tih jedinica lokalne samouprave u okviru projekta obavljala 

plaćanja za račun Općine Petrijanec.“ 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako je Općina Donja Voća raskinula ugovor s izvođačem, 

a Općina Petrijanec je raskinula Ugovor o širokopojasnom internetu. 

 

Nakon rasprave, predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je Općinsko vijeće Općine 

Petrijanec primilo na znanje Pravno mišljenje i informacije u vezi širokopojasnog interneta, te 

se donosi sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec je primilo na znanje Pravno mišljenje i informacije u 

vezi širokopojasnog interneta. 

 

 

 

 



Točka 6. 

Pitanja i prijedlozi 

 

Martin Evačić navodi kako će komentirati zapisnik o inspekcijskom nadzoru. Smatra da nije 

dobro propitkivati takve stvari pošto postoje drugi zagađivači na području Općine koji su 

nerazmjerno veći. Znači da je sad zatvoreni taj deponij nakon inspekcijskog nadzora. 

 

Zdravko Mikulek ima pitanje o cesti: „Vi znate da se radi cesta Ladanje - Nova Ves, Nova 

Ves - Varaždin, gospon Stričak je rekao citiram: „Radi se cesta Varaždin - Nova Ves u 

cijelosti.“ „Da li je došlo do kakve promjene ili idemo do table županijske ceste, jer nije bilo 

nikakvog demantija jer on je točno evo citiram ga rekao: „U cijelosti od Varaždina do Nove 

Vesi dionica.“ „Znači i onih tri kilometara do nadvožnjaka?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara kako se radi o 7.627 metara, to morate njega pitati. 

Zašto se radi cesta Varaždin - Nova Ves jer katastarska općina odmah počinje poslije Nove 

Vesi Petrijanečke. Tabla prekida naselja nema veze s županijskom cestom. 

 

Zdravko Mikulek navodi: „Nema veze, ali nikako se ne slaže, granica Varaždina počinje 

kilometar van Nove Vesi.“ „Možete kontaktirati Grad?“ 

 

Načelnik Željko Posavec pita za što kontaktirati Grad? Za demant ili? 

 

Zdravko Mikulek navodi: „Ne, nego da se probaju namaknuti sredstva za dionicu za taj dio.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara kako će poslati upit na Grad i dostaviti odgovor. 

 

Marijan Ljubić pita: „Tamo gdje je veterinarska ambulanta u Petrijancu, taj dio uopće se ne 

održava?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara kako će se poslati dopis Veterinarskoj stanici. 

 

Miroslav Koprek pita: „Imam pitanje za dječje igralište u Novoj Vesi, da li se može potegnuti 

novi sloj asfalta?“ „Rupa na rupi je.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara kako Županija projektira dogradnju škole, igralište bi se 

ionako trebalo izmaknuti. Poslana je narudžbenica projektantu da napravi dva idejna 

rješenja, jedno s umjetnom travom i jedno s asfaltiranjem. Mana s umjetnom travom je da 

onda nema košarkaškog igrališta. Trebalo bi se dogovoriti u sporazumu da se to zajednički 

napravi sa Županijom. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Martin Evačić na završetku sjednice poziva sve vijećnike 

na svečanu sjednicu koja će biti 27. lipnja u 18.00 sati. 

 

Točka 7. 

Razno 

 

Pod točkom Razno nije bilo pitanja. 

 



Predsjednik Općinskog vijeća Martin Evačić zaključuje rad 22. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Petrijanec u 19.52 sati. 

 

 

Zapisnik se usvaja na ____sjednici Općinskog vijeća Općine Petrijanec ______________. 

 

 

Zapisničarka:         Predsjednik Općinskog vijeća 

Ankica Košić                        mr. sc. Martin Evačić, v. r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PRILOG: 

1. Zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća od 29. svibnja 2023. godine 

2. Odluka o Cjeniku za obavljanje povjerenih komunalnih djelatnosti na području Općine 

Petrijanec 

3. Odluka o visini grobljanskih naknada i grobljanskih usluga 

4. Odluka o dodjeli javnih priznanja Općine Petrijanec u 2023. godini 

 


